
Referat for bestyrelsesmøde 14.02.2025 

 

Opfølgning på generalforsamlingen 

Bestyrelsen har konstitueret sig og består herefter af: 

Formand Jørgen Ulvund  
Næstforperson Danna Borg 
Kasserer Mike Thygesen  
Poul Bækbo  
Karsten Kragh Hansen 
 

1. suppleant Søren Krogh og 2. suppleant Lene Iversen 

Til revisor valgtes Maja Hoe og Palle Dupont – Benny Jensen blev suppleant. 

Landsbyrådet: Leif Jørgensen – Suppleant Monika Birkmose. 

Som Ø-repræsentant blev valgt Jørgen Ulvund og Lars Møller. 

Færgeudvalg: Karsten Kragh Hansen & Mike Thygesen 

Jørgen bød vores nye mand på holdet Søren Krogh velkommen. 

Jørgen sørger for at hjemmesiden bliver opdateret med de nødvendige ændringer. 

Mike fremsender det færdige GF-referat til de relevante myndigheder og samarbejdspartnere! 

Meget om færgen 

Bestyrelsen er i gang med at undersøge muligheden for en optimering af den nuværende 
færgedrift – her er der blevet dannet gruppe med repræsentanter fra EBF (Karsten og Mike). 
Færgeledelsen og Horsens kommunes økonomiudvalg. Der vil forsat blive arbejdet på at 
indføre adfærdspåvirkende tiltag for at øge udnyttelsen af færgens kapacitet! 

Det første møde er aftalt d. 25. januar 2025 

Vi skal synligt gøre opmærksom på vigtigheden i at færgefarten bedst muligt understøtter 
udviklingen på Endelave, Vi får skrevet et brev med Kystlandet, EBF og andre interessenter til 
borgmesteren – evt. pressemeddelelse!  

Vi er godt i gang med at få de nødvendige data i forbindelsen med analysen til en optimering af 
færgedriften – Karsten og Mike arbejder på at få færgeledelsen til at komme endnu bedre data 
for at lette det frivillige arbejde fra EBFs side! 

Spændende og opløftende artikel i HSFO Birthe Knudsen (A) åbner op for en politisk 
opbakning for flere færgeafgange! 



Data hvor mange biler har der været med når vi så at færgen var udsolgt – hvad koster det at 
sejle en afgang.  

Horsens kommune arbejder på at blive mere bæredygtigt – CO2 neutral i 2030 – men vi hører 
forsat ikke om tidsplan for en ny færge – der blev ytret bekymring for færgens stabilitet på sigt? 
Er der lavet en langstidsprognose for hvad det vil koste de kommende år pga.de dokninger 
færgen skal igennem pga. dens alder? 

Vi vil forsat gøre aktivt opmærksom på dette over for Horsens kommune. 

Vi berørte desuden emner om: 

Vi skal henvende os til stadsarkitekt hvornår kan han komme og afholde borgermøde omkring 
om ny lokalplan! Skal gerne afholdes i april! 

Oplandsudvalget – svanegrunden – dark sky – bosætning – mulighed for at finde en grund til 
bofællesskab. – 2 selskaber: Almener & Naboskaber– opfølgning om implementering af SFU-
planen. 

Endelave Beboerforening har fået bekræftet reservation af gymnastiksalen til Banko 
17.07.2025 15:00 - 23.00 og 16.10.2025 15:00 - 23:00 af Bente Skovgaard Rasmussen. 

Der følger ikke penge med til implementering af SFU-planen, her og nu kan der kun komme 
multtoiletter og borde/bænkesæt på tale! 

Der arbejdes /Horsens kommune) med planer om en Fri lejrplads – ved madpakkehuset – 
dette er ikke optimalt – er der andre muligheder? 

Bertha – er det det eneste alternativ vi har? Hvordan går det med opdatering af 
beredskabsplan? 

Planlagte bestyrelsesmøder 2025 –kan ændres - alle møder starter 10:00 

14. marts  

 25. april 

16. Maj 

27. juni 

  8. August 

19. september 

10. oktober 

21. november 

12. december 

 



Referent 

 

 

Mike Thygesen 

 

 


